

First AI-powered Hotel in the United States: A Case of Otonomus Hotel



Source: Pexels (2019)

Background

Scheduled to open in July 2025, Otonomus Hotel is set to become the first AI-powered hotel in the United States (Hospitality Technology, 2025). With its state-of-the-art AI technology, the hotel introduces a revolutionary hospitality concept that provides an intuitive, tailored staying experience (Otonomus Hotel, n.d.).

The hotel features 550 spacious guestrooms, each equipped with cutting-edge AI designed to meet the individual needs of every guest (Merca2.0, 2025). Through integration with the hotel's booking engine, guests can reserve up to six rooms, and the system will automatically search for connecting rooms and unlock the connecting doors to create a multi-bedroom space (Hospitality Technology, 2025). The design originates from Philippe Ziade, founder and CEO of Otonomus Hotel, who aims to provide the high-end services of a hotel combined with the home-like comfort of an Airbnb (TechInformed, 2025).

While the smart booking and room allocation offer convenience and flexibility, the true strength of Otonomus Hotel's AI lies in personalization. From the moment a guest steps into the hotel, the AI begins tracking and analyzing everything from preferred room temperature to every interaction with the hotel's virtual assistant (Hospitality Technology, 2025). With the data collected, the system learns and tailors services to each guest's preferences. For instance, if a guest orders coffee in a specific way, the AI will remember this and proactively suggest the same order the following day (Travel-intel, 2025). While other hotels may recall preferences for loyal customers, Otonomus Hotel extends this VIP treatment to all guests, regardless of whether they have visited before (TechInformed, 2025).

This remarkable degree of personalization is partly due to research into individual customer needs that begins long before check-in. Once a room is booked, the system initiates a conversation with the guest to understand their preferences, offering complimentary drinks or dining discounts in exchange (Forbes, 2025). With the guest's consent, the AI can also learn

about preferences and behavioral patterns from their social media accounts to anticipate needs before arrival (EHL Insights, 2025). After their stay, the system solicits feedback on what guests liked or disliked to examine gaps between its projections and the guest's actual perceptions (Fast Company, 2025). This empowers the system to refine the customer's profile and further improve personalization for future stays at Otonomus.

Challenges

Despite its innovative approach, Otonomus Hotel faces significant challenges, particularly regarding privacy. The AI system closely monitors guests' activities, raising concerns about the invasion of personal privacy, especially when it requests access to social media accounts. Even with consent, guests may feel uncomfortable sharing certain information, leading to potential dissatisfaction. Additionally, critics question the overall acceptance of a hotel experience where algorithms dictate many aspects of the stay (Hospitalitynet, 2025). This skepticism highlights the need for Otonomus to address privacy concerns transparently and ensure that guests feel in control of their personal data.

Discussion Questions

1. How can Otonomus Hotel balance the benefits of personalized service with the need to protect guest privacy? What measures could be implemented to ensure guests feel comfortable with the data being collected?
2. How might the reliance on AI for personalization impact the traditional human elements of hospitality? Are there ways to integrate AI without losing the personal touch that many guests value?
3. In what ways can Otonomus Hotel ensure that guests feel they have autonomy and control over their stay, despite the heavy reliance on algorithms for personalization?

References

EHL Insights. (2025). AI in Hospitality: How Smart Tech is Changing Guest Experience. Retrieved from <https://hospitalityinsights.ehl.edu/ai-hospitality>

Fast Company. (2025). An AI-powered hotel is coming to Las Vegas. Retrieved from <https://www.fastcompany.com/91259781/an-ai-powered-hotel-is-coming-to-las-vegas>

Forbes. (2025). AI And Hospitality Create Future Home Experience. Retrieved from <https://www.forbes.com/sites/jennifercastenson/2025/02/04/ai-and-hospitality-create-future-home-experience/>

Hospitalitynet. (2025). The Future of Hospitality: AI-Driven Hotel Set to Open in Las Vegas. Retrieved from <https://www.hospitalitynet.org/external/4126081.html>

Hospitality Technology. (2025). The Hotel That Knows You Better Than You Do. Retrieved from <https://hospitalitytech.com/hotel-knows-you-better-you-do>

Merca2.0. (2025). This is Otonomus, the new hotel in Las Vegas powered by AI. Retrieved from <https://www.merca20.com/this-is-otonomus-the-new-hotel-in-las-vegas-powered-by-ai/>

Otonomus Hotel. (n.d.). A REVOLUTIONARY HOSPITALITY CONCEPT. Retrieved from <https://lasvegas.otonomushotel.com/about-otonomus-hotel/>

Pexels (2019). Robot Waiter. Retrieved from <https://www.pexels.com/photo/robot-waiter-27915621/>

TechInformed. (2025). World in Disruption: Otonomus Overnight. Retrieved from <https://techinformed.com/ai-powered-hotel-otonomus-las-vegas/>

Travel-intel. (2025). A.I. Hotel? What's Latest for Vegas. Retrieved from <https://www.travel-intel.com/a-i-hotel-whats-latest-for-vegas/>

Keywords

- Hotel
- AI-Powered Hotel
- Smart Booking
- Guest Experience
- Data Privacy
- Hospitality Innovation
- Personalization

美国首家 AI 驱动酒店：Otonomus 酒店案例



Source: Pexels (2019)

背景

Otonomus 酒店计划于 2025 年 7 月开业，届时将成为美国首家 AI 驱动酒店（Hospitality Technology, 2025）。凭借其先进的人工智能技术，该酒店引入了一种革命性的待客理念，提供直观、定制化的住宿体验（Otonomus Hotel, n.d.）。

酒店设有 550 间宽敞的客房，每间都配备了前沿的 AI 技术，旨在满足每位客人的个性化需求（Merca2.0, 2025）。通过与酒店预订引擎集成，客人最多可预订六间房，系统将自动搜索连通房并解锁连通门，以创建多卧室的住宿空间（Hospitality Technology, 2025）。这一设计源自 Otonomus 酒店创始人兼首席执行官 Philippe Ziade，他的目标是提供高端酒店服务与爱彼迎式居家舒适感的结合（TechInformed, 2025）。

虽然智能预订与房间分配提供了便利和灵活性，但 Otonomus 酒店 AI 的真正优势在于个性化。从客人踏入酒店的那一刻起，AI 就开始追踪和分析一切，从偏好的室温到与酒店虚拟助手的每次互动（Hospitality Technology, 2025）。利用收集到的数据，系统会学习并根据每位客人的偏好定制服务。例如，如果客人以某种特定方式点咖啡，AI 会记住这一点，并在第二天主动建议相同的订单（Travel-intel, 2025）。其他酒店或许会为忠实客户记住偏好，而 Otonomus 酒店则将这种 VIP 待遇延伸至所有客人，无论他们是否曾入住过（TechInformed, 2025）。

这种卓越的个性化程度，部分归功于在入住前很久就开始的对个体客户需求的研究。一旦客房被预订，系统就会启动与客人的对话以了解其偏好，并提供免费饮品

或餐饮折扣作为交换 (Forbes, 2025)。在客人同意的情况下, AI 还可以从其社交媒体账户中学习偏好和行为模式, 以在客人抵达前预测需求 (EHL Insights, 2025)。客人退房后, 系统会征求客人对喜好与不喜之处的反馈, 以检查其预测与客人实际感受之间的差距 (Fast Company, 2025)。这使得系统能够完善客户档案, 并进一步改善客人未来在 Otonomus 入住的个性化体验。

挑战

尽管方法创新, Otonomus 酒店仍面临重大挑战, 尤其是在隐私方面。AI 系统密切监控客人的活动, 引发了对侵犯个人隐私的担忧, 特别是在它请求访问社交媒体账户时。即使获得同意, 客人也可能对分享某些信息感到不适, 从而导致潜在的不满。此外, 评论家质疑由算法决定住宿多方面体验的酒店模式能否被广泛接受 (Hospitalitynet, 2025)。这种怀疑突显了 Otonomus 需要透明地解决隐私问题, 并确保客人感到能掌控其个人数据的必要性。

讨论问题

1. Otonomus 酒店应如何平衡个性化服务的益处与保护客人隐私的需求? 可以实施哪些措施来确保客人对所收集的数据感到放心?
2. 依赖 AI 实现个性化可能会如何影响酒店业传统的人文关怀元素? 是否存在既能整合 AI 又不失去许多客人所珍视的人情味的方法?
3. 尽管高度依赖算法进行个性化, Otonomus 酒店可以通过哪些方式确保客人感到对自己的住宿体验拥有自主权和控制力?

参考文献

EHL Insights. (2025). AI in Hospitality: How Smart Tech is Changing Guest Experience. Retrieved from <https://hospitalityinsights.ehl.edu/ai-hospitality>

Fast Company. (2025). An AI-powered hotel is coming to Las Vegas. Retrieved from <https://www.fastcompany.com/91259781/an-ai-powered-hotel-is-coming-to-las-vegas>

Forbes. (2025). AI And Hospitality Create Future Home Experience. Retrieved from <https://www.forbes.com/sites/jennifercastenson/2025/02/04/ai-and-hospitality-create-future-home-experience/>

Hospitalitynet. (2025). The Future of Hospitality: AI-Driven Hotel Set to Open in Las Vegas. Retrieved from <https://www.hospitalitynet.org/external/4126081.html>

Hospitality Technology. (2025). The Hotel That Knows You Better Than You Do. Retrieved from <https://hospitalitytech.com/hotel-knows-you-better-you-do>

Merca2.0. (2025). This is Otonomus, the new hotel in Las Vegas powered by AI. Retrieved from <https://www.merca20.com/this-is-otonomus-the-new-hotel-in-las-vegas-powered-by-ai/>

Otonomus Hotel. (n.d.). A REVOLUTIONARY HOSPITALITY CONCEPT. Retrieved from <https://lasvegas.otonomushotel.com/about-otonomus-hotel/>

Pexels (2019). Robot Waiter. Retrieved from <https://www.pexels.com/photo/robot-waiter-27915621/>

TechInformed. (2025). World in Disruption: Otonomus Overnight. Retrieved from <https://techinformed.com/ai-powered-hotel-otonomus-las-vegas/>

Travel-intel. (2025). A.I. Hotel? What's Latest for Vegas. Retrieved from <https://www.travel-intel.com/a-i-hotel-whats-latest-for-vegas/>

关键词

- 酒店
- AI 驱动酒店
- 智能预订
- 宾客体验
- 数据隐私
- 酒店业创新
- 个性化

美國首家 AI 驅動酒店：Otonomus 酒店案例



Source: Pexels (2019)

背景

Otonomus 酒店計劃於 2025 年 7 月開業，屆時將成為美國首家 AI 驅動酒店（Hospitality Technology, 2025）。憑藉其先進的人工智慧技術，該酒店引入了一種革命性的待客理念，提供直觀、客製化的住宿體驗（Otonomus Hotel, n.d.）。

酒店設有 550 間寬敞的客房，每間都配備了前沿的 AI 技術，旨在滿足每位客人的個性化需求（Merca2.0, 2025）。透過與酒店預訂引擎整合，客人最多可預訂六間房，系統將自動搜索連通房並解鎖連通門，以創建多臥室的住宿空間（Hospitality Technology, 2025）。這一設計源自 Otonomus 酒店創始人兼執行長 Philippe Ziade，他的目標是提供高端酒店服務與愛彼迎式居家舒適感的結合（TechInformed, 2025）。

雖然智慧預訂與房間分配提供了便利和靈活性，但 Otonomus 酒店 AI 的真正優勢在於個性化。從客人踏入酒店的那一刻起，AI 就開始追蹤和分析一切，從偏好的室溫到與酒店虛擬助手的每次互動（Hospitality Technology, 2025）。利用收集到的數據，系統會學習並根據每位客人的偏好定制服務。例如，如果客人以某種特定方式點咖啡，AI 會記住這一點，並在第二天主動建議相同的訂單（Travel-intel, 2025）。其他酒店或許會為忠實客戶記住偏好，而 Otonomus 酒店則將這種 VIP 待遇延伸至所有客人，無論他們是否曾入住過（TechInformed, 2025）。

這種卓越的個性化程度，部分歸功於在入住前很久就開始的對個體客戶需求的研究。一旦客房被預訂，系統就會啟動與客人的對話以了解其偏好，並提供免費飲品或餐飲折扣作為交換（Forbes, 2025）。在客人同意的情況下，AI 還可以從其社交媒

體帳戶中學習偏好和行為模式，以在客人抵達前預測需求（EHL Insights, 2025）。客人退房後，系統會徵求客人對喜好與不喜之處的回饋，以檢查其預測與客人實際感受之間的差距（Fast Company, 2025）。這使得系統能夠完善客戶檔案，並進一步改善客人未來在 Otonomus 入住的個性化體驗。

挑戰

儘管方法創新，Otonomus 酒店仍面臨重大挑戰，尤其是在隱私方面。AI 系統密切監控客人的活動，引發了對侵犯個人隱私的擔憂，特別是在它請求訪問社交媒體帳戶時。即使獲得同意，客人也可能對分享某些資訊感到不適，從而導致潛在的不滿。此外，評論家質疑由演算法決定住宿多方面體驗的酒店模式能否被廣泛接受（Hospitalitynet, 2025）。這種懷疑突顯了 Otonomus 需要透明地解決隱私問題，並確保客人感到能掌控其個人數據的必要性。

討論問題

1. Otonomus 酒店應如何平衡個性化服務的益處與保護客人隱私的需求？可以實施哪些措施來確保客人對所收集的數據感到放心？
2. 依賴 AI 實現個性化可能會如何影響酒店業傳統的人文關懷元素？是否存在既能整合 AI 又不失去許多客人所珍視的人情味的方法？
3. 儘管高度依賴演算法進行個性化，Otonomus 酒店可以通過哪些方式確保客人感到對自己的住宿體驗擁有自主權和控制力？

參考文獻

EHL Insights. (2025). AI in Hospitality: How Smart Tech is Changing Guest Experience. Retrieved from <https://hospitalityinsights.ehl.edu/ai-hospitality>

Fast Company. (2025). An AI-powered hotel is coming to Las Vegas. Retrieved from <https://www.fastcompany.com/91259781/an-ai-powered-hotel-is-coming-to-las-vegas>

Forbes. (2025). AI And Hospitality Create Future Home Experience. Retrieved from <https://www.forbes.com/sites/jennifercastenson/2025/02/04/ai-and-hospitality-create-future-home-experience/>

Hospitalitynet. (2025). The Future of Hospitality: AI-Driven Hotel Set to Open in Las Vegas. Retrieved from <https://www.hospitalitynet.org/external/4126081.html>

Hospitality Technology. (2025). The Hotel That Knows You Better Than You Do. Retrieved from <https://hospitalitytech.com/hotel-knows-you-better-you-do>

Merca2.0. (2025). This is Otonomus, the new hotel in Las Vegas powered by AI. Retrieved from <https://www.merca20.com/this-is-otonomus-the-new-hotel-in-las-vegas-powered-by-ai/>

Otonomus Hotel. (n.d.). A REVOLUTIONARY HOSPITALITY CONCEPT. Retrieved from <https://lasvegas.otonomushotel.com/about-otonomus-hotel/>

Pexels (2019). Robot Waiter. Retrieved from <https://www.pexels.com/photo/robot-waiter-27915621/>

TechInformed. (2025). World in Disruption: Otonomus Overnight. Retrieved from <https://techinformed.com/ai-powered-hotel-otonomus-las-vegas/>

Travel-intel. (2025). A.I. Hotel? What's Latest for Vegas. Retrieved from <https://www.travel-intel.com/a-i-hotel-whats-latest-for-vegas/>

關鍵詞

- 酒店
- AI 驅動酒店
- 智慧預訂
- 賓客體驗
- 數據隱私
- 酒店業創新
- 個性化